



## Frequently Asked Questions (FAQs) about Coronavirus (COVID-19)

### Physical Distancing (also called Social Distancing)

- *What is physical distancing?*
  - Physical distancing is keeping at least 6 feet between you and the person/people around you. This includes avoiding gathering in groups and staying out of crowded places. This should be done at work and outside of work.
- *Why is physical distancing important?*
  - Physical distancing decreases your chance of catching a COVID-19 infection from a person carrying COVID-19. This is important because some people who have a COVID-19 infection can spread the infection even before they start to feel sick.
- *Do I need to practice physical distancing even if I have no symptoms of infection, or the person near me has no symptoms?*
  - Yes, sometimes people who have just caught COVID-19 do not have any symptoms but they can still pass the infection to other people. This is why it is so important to practice physical distancing all the time.
- *Do I need to practice physical distancing everywhere?*
  - It is important to keep your distance in all possible places outside of your home. This includes waiting for an uncrowded elevator, allowing space between you and others on stairs and escalators, and spreading out when using sinks in the restrooms. This is especially important when you are not wearing a mask, such as when eating meals.
- *I often commute with my coworkers. How can I do this safely?*
  - Commuting alone is the best option. However, if commuting alone is not an option, the recommendation is to wear a mask. When commuting home at the end of your shift, you can wear the mask that you received at work if it is clean, use a homemade mask, or ask your manager for a clean surgical mask. It is also recommended that you wear a mask when commuting back into work, too.

### Meal Breaks

- *Is it ok to eat and drink with my colleagues in the breakroom without my mask?*
  - No, it is not safe to eat or drink within 6 feet of anyone, since your mask is off. Please take a different break time than your coworkers, find somewhere to eat alone, or sit at least 6 feet apart from others.
  - It is also important to make sure that any areas where people are spending time without masks get extra cleaning on a regular basis.

### Do you have Coronavirus (COVID-19) symptoms? Please Stay Home.

- *What are the symptoms of COVID-19?*

- Fever or feeling feverish
- Sore throat
- Cough
- Stuffed or runny nose
- Muscle aches
- Loss of ability to smell
- Shortness of breath
- Diarrhea
- *I've had symptoms of COVID-19, but they are only mild. Can I still go to work?*
  - No, please do not go to work if you have any symptoms of COVID-19, even if they are mild. Please call the Occupational Health COVID-19 Call Center at 617-724-8100 to discuss COVID testing. If you begin to feel sick during your shift, let your manager know, go home, and call the Occupational Health COVID-19 Call Center.
- *If I'm tested for COVID-19, do I still get paid?*
  - Yes, if you are undergoing testing or have a positive COVID-19 test, you will still be paid even though you are not working, and this will not be taken from your benefit time. Your other benefits will also all remain the same.

### **Room Cleaning Safety Guidelines**

- *I need to clean a room where a patient was on precautions for COVID-19. It has been less than 45 minutes since the patient left the room. Do I need to wear a surgical mask or an N95?*
  - If less than 45 minutes have passed since the patient left the room, then yes, you must wear an N95 in the patient's room. Additional personal protective equipment should include a gown, gloves and eye protection (face-shield or goggles).
  - Ensure you follow Brigham protocols to put on and remove your personal protective equipment safely.

### **Protecting Yourself and Your Family**

- *What can I do to help protect myself and my family?*
  - Wash your hands frequently using soap and water or a hand sanitizer at work and at home.
  - Avoid touching your face as much possible, especially with hands that are not clean.
  - Wear a mask when you leave your house. This is a new recommendation from Governor Baker as of April 10, 2020. If you need a mask for outside of work, let your manager know.
  - If someone who you live with is sick or tests positive for COVID-19, you should not spend time in the same room or sleep in the same room.

- Additional tips for protecting yourself can be found on the CDC's website: <https://www.cdc.gov/coronavirus/2019-ncov/if-you-are-sick/index.html>.
- Please note that as long as you do not have COVID-19 symptoms, you can still work.
- *Someone in my family is sick, and I'm worried they may have COVID-19. Can they get tested?*
  - Yes, they can get tested at the Brigham. The Brigham will test sick household members of anyone who works at a clinical site. Please call the Partners COVID-19 Nurse Call Line- 617-724-7000 to arrange testing.

## أسئلة متكررة (حقائق) حول فايروس كورونا (COVID-19)

### التباعد الجسدي (تسمى أيضاً التباعد الاجتماعي)

• ما هو التباعد الجسدي (الاجتماعي)؟

○ التباعد الجسدي هو الإبقاء على 6 أقدام على الأقل بينك وبين الشخص / الأشخاص من حولك. وهذا يشمل تجنب التجمع في مجموعات والبقاء خارج الأماكن المزدحمة. يجب أن يتم ذلك ضمن العمل وخارجه.

• لماذا التباعد الجسدي مهم؟

○ يقلل التباعد الجسدي من فرصتك في الإصابة بعدوى COVID-19 من شخص يحمل COVID-19. هذا مهم لأن بعض الأشخاص الذين يعانون من عدوى COVID-19 يمكنهم نشر العدوى حتى قبل أن يشعروا بالمرض.

• هل أحتاج إلى ممارسة التباعد الجسدي حتى لو لم يكن لدي أي أعراض للعدوى ، أو إذا كان الشخص القريب مني لا يعاني من أعراض؟

○ نعم ، في بعض الأحيان لا يكون لدى الأشخاص الذين أصيبوا للتو ب COVID-19 أي أعراض ولكن لا يزال بإمكانهم نقل العدوى إلى أشخاص آخرين. هذا هو السبب في أنه من المهم للغاية ممارسة الإبعاد الجسدي طوال الوقت.

• هل أنا بحاجة لممارسة التباعد الجسدي في كل مكان؟

○ من المهم أن تبقى المسافة الخاصة بك في جميع الأماكن الممكنة خارج منزلك. وهذا يشمل انتظار مصعد غير مزدحم ، مما يتيح مساحة بينك وبين الآخرين على السلالم العادية و الكهربائية ، والانتشار (التباعد) عند استخدام الأحواض/المغاسل في دورات المياه. هذا مهم بشكل خاص عندما لا ترتدي قناعاً ، مثلاً: عند تناول وجبات الطعام.

• غالباً ما أنتقل مع زملائي في العمل. كيف يمكنني القيام بذلك بأمان؟

○ التنقل وحيداً هو الخيار الأفضل. ومع ذلك ، إذا لم يكن التنقل بمفرده متاحاً ، فإنه يوصى بارتداء القناع. عند الانتقال إلى المنزل في نهاية نوبتك ، يمكنك ارتداء القناع الذي تلقينته في العمل إذا كان نظيفاً ، أو استخدام قناع محلي الصنع ، أو اطلب من مديرك قناع جراحي نظيف. من المستحسن أيضاً ارتداء قناع عند العودة إلى العمل أيضاً.

### فواصل الوجبة

• هل من المقبول تناول الطعام والشراب مع زملائي في غرفة الاستراحة بدون قناعي؟

○ لا ، ليس من الآمن تناول الطعام أو الشراب على بعد 6 أقدام من أي شخص ، لأنك غير مرتدياً للقناع. يرجى قضاء وقت الراحة بأوقات مختلفة عن أوقات زملائك في العمل ، أو البحث عن مكان لتناول الطعام بمفردك ، أو الجلوس على الأقل 6 أقدام بعيداً عن الآخرين.

○ من المهم أيضاً التأكد من أنه في المناطق التي يقضي فيها الأشخاص وقتاً بدون أقنعة تحصل على تنظيف إضافي بشكل منتظم.

هل لديك أعراض فايروس كورونا (COVID-19)؟ يرجى البقاء في المنزل.

• ما هي أعراض الإصابة COVID-19؟

○ الحمى أو الشعور بالحرارة

○ ألم بالحلق

o السعال

o احتقان أو سيلان الأنف

o آلام في العضلات

o فقدان القدرة على الشم

o ضيق التنفس

o الإسهال

• ظهرت لدي أعراض COVID-19 ، لكنها خفيفة فقط. هل ما زال بإمكانني الذهاب إلى العمل؟

o لا ، من فضلك لا تذهب للعمل إذا كان لديك أي أعراض COVID-19 ، حتى لو كانت خفيفة. يرجى الاتصال بمركز اتصال COVID-19 للصحة المهنية على الرقم (617-724-8100) لمناقشة اختبار COVID. إذا بدأت تشعر بالمرض أثناء المناوبة ، فأخبر مديرك، عد إلى المنزل واتصل بمركز الاتصال COVID-19 للصحة المهنية.

• إذا خضعت لاختبار COVID-19 ، فهل مازلت أتلقى الراتب؟

o نعم ، إذا كنت تخضع للاختبار أو كان لديك اختبار COVID-19 إيجابي ، فسيستمر الدفع لك على الرغم من أنك لا تعمل ، ولن يتم أخذ ذلك من وقت الاستفادة الخاص بك. ستظل جميع مدفوعات الإضافة الأخرى كما هي.

إرشادات سلامة تنظيف الغرف

• أحتاج إلى تنظيف غرفة حيث كان المريض في احتياطات لـ COVID-19. لقد كانت أقل من 45 دقيقة منذ أن غادر المريض الغرفة. هل أحتاج إلى ارتداء قناع جراحي أو N95؟

o إذا مرت أقل من 45 دقيقة منذ مغادرة المريض الغرفة ، فعندئذٍ يجب أن ترتدي N95 في غرفة المريض. يجب أن تتضمن معدات الحماية الشخصية الإضافية ثوبًا وقفازات وادوات حماية للعين (واقى للوجه أو نظارات واقية).

o تأكد من اتباعك لبروتوكولات مستشفى بريغهام Brigham لوضع وإزالة المعدات الوقائية الشخصية بأمان.

حماية نفسك وعائلتك

• ما الذي يمكنني فعله للمساعدة على حمايتي و حماية عائلتي؟

o اغسل يديك بشكل متكرر باستخدام الماء والصابون أو معقم لليدين في العمل والمنزل.

o تجنب لمس وجهك قدر الإمكان ، خاصةً بأيدي غير نظيفة.

o ارتدِ قناعًا عند مغادرة منزلك. هذه توصية جديدة من حاكم الولاية بيكر اعتبارًا من 10 أبريل 2020. إذا كنت بحاجة إلى قناع خارج العمل ، فأخبر مديرك.

o إذا كان الشخص الذي تعيش معه مريضًا أو كانت اختباره إيجابية بالنسبة لـ COVID-19 ، فلا يجب عليك قضاء الوقت أو النوم في نفس الغرفة.

o يمكن العثور على نصائح إضافية لحماية نفسك على موقع مركز السيطرة على الأمراض (CDC):

. <https://www.cdc.gov/coronavirus/2019-ncov/if-you-are-sick/index.html>

o يرجى ملاحظة أنه طالما لم يكن لديك أعراض COVID-19 ، فلا يزال بإمكانك العمل.

• شخص ما في عائلتي مريض ، وأنا قلق من أنه قد يكون لديه COVID-19. هل يمكن اختبارهم؟

o نعم ، يمكن اختبارهم في مستشفى بريغهام. سيختبر مستشفى بريغهام المرضى من أفراد أسرة أي شخص يعمل في موقع سريري. يرجى الاتصال بخط الممرضة COVID-19 (617-724-7000) الخاص بشركة Partners لحجز الاختبار.